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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 03 august 2017, 

în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

      La orele 15,00 domnul Mînzînă Ion, vicepreşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de consilieri 
sunt prezenţi 25, fiind absent motivat domnul Preşedinte Constantin Dan Manu şi  
domnii consilieri Alecsei Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Drăguţoiu Dan, 
Dumitrache Radu, Iliescu Gheorghe, Negoescu Vasile, Tudose Nicolae şi doamna 
consilier Turturoiu Liliana şi deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judeţean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, secretarul 
Judeţului Argeş,dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl 
Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, director 
executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, dra Tache 
Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  dna Roxana 
Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură Învătământ, dna Rădulescu 
Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A., dna Nicolau 
Alina, director Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,  dl Sănduloiu 
Ion, director Serviciul Public Salvamont Argeş, dna Araxy Negoşanu, manager 
interimar Centrul Cultural Judetean Arges, dl Popescu Cornel manager al 
Muzeului Judeţean Argeş,  
      

- I  - 
 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2017.   - 
Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion a spus: 

          
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
 
Bună ziua, două sunt motivele pentru care a trebuit să facem această 

şedinţă: 1. Direcţia de Sănătate Publică Argeş ne-a comunicat repartizarea pe 
trimestre a transferului de la bugetul de stat către bugetele locale, este vorba de 
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un transfer din trimestrul 4 în trimestrul 3, sper că sunteţi de acord să nu lăsăm 
aceste unităţi de asistenţă medico-socială fără finanţare, urmând ca recuperarea 
pentru trimestrul 4 să se facă în urma adresei înaintată de către consiliul judeţean 
către Ministerul Sănătăţii. A doua problemă este legată de cheltuielile pe care le 
angajează consiliul judeţean, cheltuieli estimative bineînţeles, pentru că trebuie 
să intrăm în procedura de achiziţie publică, pentru desfăşurarea acestor 
evenimente. O să spuneţi de ce nu au fost trecute în buget aceste sume la 
începutul anului, parte din ele au fost prevăzute, ştiti foarte bine că înfiinţarea 
Centrului Cultural s-a făcut după ce noi am votat bugetul consiliului judeţean. 
Sper că nu aveţi întrebări.  

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 198.     

 

      Vă mulţumesc mult de tot, mulţumesc mult pentru colaborare. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule vicepreşedinte, avem o rugăminte, 
grupul de consilieri PNL şi dacă sunt de acord toţi colegii consilieri judeţeni şi 
aparatul executiv ca să stabiliţi o şedinţă extraordinară în care să discutăm un 
proiect de hotărâre pe care  noi o să-l propunem, referitor la cumpărarea Vilei 
Florica, Centrul de Cultură Brătianu, având în vedere oportunitatea dată de 
ordonanţa privind alocarea unor sume de bani pentru proiectele privind 
centenarul de anul viitor, la Ministerul Culturii, la secretariatul care se ocupă de 
colectarea acestor proiecte, termenul este 3 septembrie. Eu zic să nu mai 
tergiversăm, să depunem acest proiect, ştim şi evaluarea care a fost făcută acum 
un an, avem toate datele tehnice, este bine pentru toţi, îl cumpără Ministerul 
Culturii, noi doar îl iniţiem, ca să-l folosească Ministerul Culturii, iată venim în 
întâmpinarea lor, aceşti bani care sunt alocaţi pentru centenarul 2018. Dar 
trebuie o şedinţă extraordinară pentru că septembrie este aproape. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Domnule consilier, bateţi la o uşă deschisă, 
deja demersurile sunt făcute în sensul în care există un proiect de lege care a 
trecut de comisiile parlamentare, este în faza votului final, pentru achiziţionarea 
Vilei Florica, eveniment strâns legat de ceea ce înseamnă 100 de ani de la Marea 
Unire, dar motivul nu-l ştiu, ştiu că toate grupurile parlamentare au fost de acord 
cu votarea acestui proiect de lege care după mine este mai important decât o 
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hotărâre de consiliu judeţean. Este pe ordinea de zi, urma să fie votat, nu ştiu din 
ce motive a fost scos,dar urmează acum în prima sesiune la momentul respectiv 
să fie votat în parlament, dacă vă uitaţi pe site-ul Camerei Deputaţilor, veţi 
vedea acest lucru. Vă rog. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Domnule vicepreşedinte, stimaţi colegi, cred că 
trebuie să folosim orice oportunitate pentru a putea într-adevăr să ne atingem 
obiectivul pe care cu toţii cred, consilierii judeteni din judeţul Argeş, ni l-am 
propus şi am fost de acord cu el. Nu cred că există un consilier judeţean care să 
nu fie de acord cu această cumpărare a vilei, acum dacă facem un scurt istoric, al 
demersurilor pentru cumpărarea Vilei Florica, trebuie să vedem că au fost de 
multe ori declaraţii, proiecte, dar practic nu s-au finalizat. Vreau să vă spun că 
acest proiect despre care spuneţi dumneavoastră, care într-adevăr a fost iniţiat de 
către un grup de senatori PSD, a trecut tacit prin Senat, a ajuns în camera 
deputaţilor , el trebuia pus pe ordinea de zi din iunie. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – A fost votat în comisii în unanimitate.  

Dl consilier Miuţescu Adrian – Dar vorbesc de plen acum, la Senat a trecut tacit, 
la Camera Deputaţilor trebuia pus pe ordinea de zi în iunie, nu a fost pus, nu ştiu 
din ce motive a fost scos, mi-e teamă că se poate lăsa până nu ştiu când, anii 
următori. Eu cred că este un motiv în plus, un temei foarte serios, dacă Guvernul 
României, Ministerul Culturii, profitând de toate aceste demersuri, ia în serios 
propunerea iniţială a Consiliului Judeţean Argeş pe care noi am făcut-o şi 
demersurile ulterioare prin senatori, parlamentari şi aşa mai departe, pentru că 
este un obiectiv legat de centenar, la Vila Florica au avut loc şedinţe de guvern 
cu participarea Regelui Ferdinand. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Din respect pentru dumneavoastră vă ascultăm 
în continuare, că totuşi lecţia aceasta… 

Dl consilier Miuţescu Adrian –Nu este o lecţie, este o încercare de a sublinia şi  
de a convinge pe toată lumea că nu este un proiect al PNL şi nu vrem noi 
neapărat să facem de dragul de a face ceva, eu vă reamintesc că el a fost pus pe 
ordinea de zi a discutării bugetului pe anul 2017 şi cei care au fost senatorii şi 
deputatii din alte partide, afară de cei doi de la PNL, au votat împotriva 
rectificării bugetare şi atunci eu nu mai ştiu ce să cred , o dată da, o dată nu, cred 
că nu este un lucru de neglijat, ca într-o şedinţă extraodinară, să facem acest 
proiect, sa-l depunem până la 1 septembrie, la Ministerul Culturii, să vedem ce 
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zic şi oamenii aceia, care vor vrea primii sa-l cumpere. Vă mulţumesc pentru 
atenţie. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Şi eu vă mulţumesc pentru grija care o aveţi dar 
credeţi-ne că am făcut foarte multe demersuri, am tot sperat în perioada aceea, a 
tehnocratilor, să existe o voce care să susţină achziţionarea Vilei Florica, ei fiind 
mai internaţionalişti, au zis că nu-i cazul, toate demersurile au fost reluate odată 
cu venirea Guvernului Grindeanu . 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Ei n-au putut că au avut treabă cu Cuminţenia 
Pământului. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Sigur că da, formal vom face o hotărâre de 
consiliu pentru că nu putem, consiliul judeţean, să angajăm această cheltuială.  

Dl consilier Miuţescu Adrian – O înaintăm la Ministerul Culturii, Departamentul 
Centenar.  

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Vom face cu cea mai mare plăcere. Vă 
mulţumesc mult şi eu. O zi plăcută şi un sfârşit de lună foarte plăcut. Ne vom 
întâlni din nou  la şedinţa ordinară.   
Şedinţa s-a încheiat la ora 15.20.   

 
 

V I C E P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  
                                                                                       
                                                                          Ionel VOICA 
 
  CONSILIERI : 
 
 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  

                        Bulf Cornel Cătălin ______________ 


